

KAD *BASIC* VISA UOB TERMA DAN SYARAT

Berkuatkuasa 5 November 2020

Terma dan syarat (“Terma dan Syarat”) ini akan diguna pakai untuk Kad *Basic* Visa UOB yang dikeluarkan oleh United Overseas Bank (Malaysia) Bhd (271809-K) (“UOBM”) kepada Ahli Kad dan harus dibaca bersama dengan Perjanjian Ahli Kad VISA/MASTERCARD UOB (“Perjanjian Ahli Kad”).

Untuk mengelakkan keraguan, “Ahli Kad” akan merangkumi ahli kad utama dan ahli kad tambahan.

Kecuali ditafsirkan secara berlainan dalam Terma dan Syarat ini, perkataan dan ungkapan yang digunakan dalam Terma dan Syarat ini akan mempunyai makna yang sama seperti di dalam Perjanjian Ahli Kad.

UOBM berhak untuk membuat keputusan ke atas semua perkara yang berkaitan dengan hadiah atau penggunaan sebarang atau semua ganjaran dan manfaat pada bila-bila masa dan keputusan UOBM adalah muktamad dan terikat kepada Ahli Kad. Ganjaran dan manfaat boleh dipinda, ditambah atau dibatalkan oleh UOBM pada bila-bila masa dengan pemberian notis terdahulu.

Terma dan Syarat Umum

1. Dengan menggunakan Kad *Basic* Visa UOB, Ahli Kad bersetuju untuk terikat dengan terma dan syarat ini termasuk apa-apa pindaan dan/atau perubahan kepadanya dan terma dan syarat dalam Perjanjian Ahli Kad. Jika terdapat percanggahan di antara Terma dan Syarat dan Perjanjian Ahli Kad, Terma dan Syarat ini akan diguna pakai dalam semua perkara berhubung dengan Program ini.
2. UOBM tidak akan bertanggungjawab dan tidak akan menerima apa-apa liabiliti dalam apa jua bentuk dan walau bagaimanapun timbul atau dialami oleh Ahli Kad melainkan jika timbul daripada kecuaiian kasar UOBM atau salah laku semata-mata.
3. UOBM tidak akan bertanggungjawab terhadap apa-apa kegagalan atau kelewatan dalam penghantaran transaksi jualan oleh pertubuhan saudagar, pihak berkuasa pos atau telekomunikasi atau mana-mana pihak.
4. UOBM berhak untuk menambah, membatalkan, menggantung atau mengubah Terma dan Syarat ini dari semasa ke semasa sepenuhnya atau sebahagian daripadanya dengan memberi dua puluh satu (21) hari notis terlebih dahulu kepada Ahli Kad dengan mengumumkannya di laman web UOBM, memaparkan notis di mana-mana cawangan UOBM dan/atau memasukkan pernyataan ke dalam Penyata Akaun seperti yang ditentukan oleh UOBM dari semasa ke semasa

5. Terma dan syarat ini ditadbir dan ditafsirkan mengikut undang-undang Malaysia dan Ahli Kad bersetuju untuk berserah kepada bidang kuasa tidak eksklusif mahkamah Malaysia.